
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr 17/2023 
 

XVII Posiedzenie w dniu 28 czerwca 2023  

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:33 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

Obecni: 

1. Anna Chudaszek 

2. Ewelina Stobiecka 

3. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Piotr Derejczyk –Wójt; 

2.Tomasz Głębocki – Radca prawny; 

3. Dariusz Nowak – Inspektor w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu radnych i gości, 

dokonał przewodniczący Waldemar Wosiński. Przedstawił proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Anna Chudaszek, Ewelina Stobiecka, Waldemar Wosiński 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

2. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

a) rozpatrzenie skargi A.Z. 

Przewodniczący Wosiński wrócił po praz drugi do omawiania skargi która była już 

przedstawiona członkom Komisji na posiedzeniu w dniu 17.06.2023 r. Pani A.Z złożyła skargę 

na działanie Wójta Gminy Miedźno w związku z niewykonaniem przez niego czynności 

nakazanych prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 

dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego zgodnie  

z obowiązującymi przepisami prawa. 

Zaproszony na posiedzenie Komisji Pan Wójt Piotr Derejczyk zabrał głos mówiąc, że do 

grudnia był przekonany że projekt który wspólnie z powiatem był realizowany, w którym 

można przeglądać zbiory przestrzenne spełnia wszystkie postanowienia dyrektywy. W 

momencie kiedy okazało się, że nie, zostały podjęte rozmowy z firmą „Geofabryka” która 

wykonuje kadrowanie. Aktualnie toczą są rozmowy jeśli chodzi o cenę, zakres usługi i jakości 



tego wykonania. Wójt dodał również, że dokument jest bardzo obszerny, przerobienie cyfrowe 

musi być wykonane w bardzo czytelny sposób aby była możliwość pobierania materiałów. 

Następnie Przewodniczący Wosiński poprosił pracownika Urzędu Gminy Miedźno inspektora 

Dariusza Nowaka aby wyjaśnił jak wygląda stan faktyczny możliwości dostępu do tych danych. 

Inspektor Nowak wyjaśnił, że Gmina Miedźno posiada usługę przeglądania, natomiast usługa 

pobierania nie jest w tym momencie w pełni dostępna. Można pobrać jedynie pliki związane ze 

Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego udostępnione w 

poprzednim roku. Dodał również, że możliwość pobierania materiałów w takiej nieczytelnej 

postaci w jakiej są dostępne aktualnie nie dałyby nic oprócz wypełnienia wymogów Ustawy. 

Radna Stobiecka zabrała głos mówiąc, że zwróciła uwagę na to ze skarga złożona przez Panią 

A.Z ze względu na błędy zawarte w piśmie świadczy o tym, że została złożona do wielu 

instytucjach i jest to próba naciągnięcia gminy na to aby skorzystać z usług firmy w której 

pracuje ta Pani. 

Przewodniczący Wosiński poprosił radcę prawnego Tomasz Głębockiego o zabranie głosu. 

Radca prawnego Tomasz Głębockiego przypomniał informacje jakie przekazał członkom 

Komisji podczas ostatniego posiedzenia odnośnie procedury i przepisów prawa. 

Następnie komisja ustaliła stan faktyczny który wygląda następująco:  

- Gmina udostępnia dane wyszukiwania i przeglądania zasobów,  

- Gmina nie udostępnia możliwości pobierania danych.  

Zatem w toku niniejszego postępowania skargę uznano zatem za zasadną dlatego poddano ją 

pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uznania skargi za zasadną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uczestniczyło 3 Członków.  

Skarga została uznana za zasadną. 

 

b) rozpatrzenie skargi Z.G. 

Przewodniczący Wosiński wyjaśnił przedmiot skargi na działanie Wójta Gminy Miedźno w 

związku z naruszeniem art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym ( Dz. U. z 2023 r. poz.40 z 

późn. zm.). Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w pierwszej 

kolejności zapoznali się z treścią skargi Z.G. Po zapoznaniu się z nią Przewodniczący Wosiński 

poprosił wiceprzewodniczącego Rady Gminy Miedźno o zabranie głosu. 

Radny Zbigniew Graj zabrał głos mówiąc, że sformułowanie które zostało napisane w piśmie 

zostało użyte w niewłaściwy sposób w stosunku do paragrafu który został przytoczony, jednak 

faktem jest, że Radni Rady Gminy Miedźno nie otrzymali Raportu o Stanie Gminy Miedźno za 

2022 rok do dnia 31 maja 2023 roku czyli ustawowym terminie.  

Radna Stobiecka zapytała Pana Wójta co było powodem nieudostępnienia Raportu o Stanie 

Gminy Miedźno za 2022 rok w ww. terminie. 

Pan Wójt Piotr Derejczyk odpowiedział, że Raportu o Stanie Gminy Miedźno za 2022 rok jest 

dokumentem, który rzeczywiście do 31 maja danego roku powinien zostać przedstawiony 

Radze Gminy Miedźno. Został opublikowany w terminie w którym było możliwe jego jak 

najszybsze przedstawienie. Dodał również, że Raport o Stanie Gminy Miedźno jest 

dokumentem bardzo obszernym, w którym w większości są zawarte informacje które zostały 

przedstawiane Radzie przez ostanie pół roku. Dodał również, że rolą pracowników jest pomoc 

przy zebraniu danych ale wszelkie opracowanie użyte w Raporcie opracowuje sam.  

Radna Stobiecka zwróciła uwagę, że przedstawione informacje w Raporcie są faktycznie znane 

członkom Rady Gminy Miedźno, jednak chodzi o fakt że Raportu o Stanie Gminy Miedźno za 

2022 rok nie został przedstawiony w ustawowym terminie. 



Radca prawny Tomasz Głębockiego zabrał głos mówiąc, że nie ma dokładnych przepisów 

mówiących o tym jak postąpić w takiej sytuacji, dodał, że nie są określone dokładnie sankcje. 

Następnie komisja ustaliła stan faktyczny który wygląda następująco: 

- Raport został przedstawiony Radzie Gminy po terminie przewidzianym w Ustawie tj. w dn. 

9 czerwca 2023 r.  

W toku niniejszego postępowania skargę uznano zatem za zasadną dlatego poddano ją pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uznania skargi za zasadną. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji uczestniczyło 3 Członków. 

Skarga została uznana za zasadną. 

 

3. Sprawy różne. 

Spraw różnych nie podjęto. 

 

4. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Wosiński zamknął posiedzenie komisji o godz. 15.33. 

 

Przewodniczący Komisji 

(-) Waldemar Wosiński 

 

 

Przygotował(a): Daria Piątek 

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


